
 
 

 

 
PROTOKÓŁ LIX.2023 

Posiedzenie LIX sesji Rady Miasta Wojkowice z dnia 29 
maja 2023 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 CHMIELEWSKA Mariola obecna   

2 KĘDZIERSKI Jacek obecny   

3 KLIMEK Maciej nieobecny  Wygaśnięcie mandatu  
z dniem     01.05.2023r.  

4 KOSMALSKA Klaudia obecna   

5 KRYSTECKI Piotr obecny   

6 KUPCZAK Ilona obecna   

7 MANIA Mateusz obecny   

8 MUSIAŁ Lidia obecna   

9 NIEDBAŁA Grażyna obecna   

10 OSTRĘGA Dariusz obecny   

11 PAWEŁCZYK Przemysław obecny   

12 ROGALSKA Barbara obecna   

13 SYJUT Stanisław obecny   

14 WADOWSKA Katarzyna obecna   

15 ZAWADA Zdzisława obecna   

 

 



obecni 14 

wszyscy 14 ( wygaśnięcie mandatu radnego M.Klimek z 
dniem 01.05.2023r.) 

procent 100 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie LIX sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta, Pan Mateusz Mania dokonał otwarcia LIX 
Sesji  Rady Miasta Wojkowice . Na wstępie podziękował wszystkim za 
obecność, przywitał Burmistrza, Skarbnika Miasta, pracowników Urzędu , 
Prezesa Wojkowickie Wody Sp.z o.o.oraz radnych i mieszkańców . Na 
podstawie listy obecności stwierdził, że Rada jest władna do podejmowania 
uchwał ( bierze udział 14 radnych). Przypomniał również o ustawie 
dotyczącej ochrony danych osobowych i o  nagrywaniu obrad sesji oraz o 
systemie do elektronicznego głosowania.Przeprosił za opóźnienie, które 
wynikało z problemów technicznych. Po tym wstępie Przewodniczący 
odczytał Postanowienie nr 112/2023 Komisarza Wyborczego w Katowicach 
w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta 
Wojkowice tym samym stwierdzając, że radnych uprawnionych do 
głosowania na bieżącej sesji jest 14, a nie 15. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

W tym punkcie posiedzenia Przewodniczący Mateusz Mania poinformował, że do Biura 
rady wpłynął wniosek o wycofanie z porządku posiedzenia projektu uchwały nr 501 
oraz 502. Ponadto w porządku posiedzenia pojawił się punkt 8 - Przedstawienie 
sprawozdania z realizacji "Programu współpracy Gminy Wojkowice z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022". Z kolei na wniosek Komisji Budżetu 
projekt budżetu został również zmieniony, zaktualizowany i przedłożony radnym na 
dzisiejsze posiedzenie. 
 Przed przystąpieniem do głosowania radna G.Niedbała zwróciła się z pytaniem do 
Przewodniczącego dlaczego wycofano z porządku projekt 501. Odpowiadając na 
pytanie Przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił, że z takim wnioskiem wystąpił Kierownik 
MOPS -u,a ponadto projekt 501 wiąże się ściśle z projektem 502, który również został 
wycofany. 
Wobec braku dalszych wniosków przystąpiono go głosowania nad zmienionym 
porządkiem obrad. 
Zmieniony porządek został przyjęty. 
 



 

 
 
 
 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad. 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne nieimienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia LVIII sesji Rady Miasta Wojkowice z 
dnia 24 kwietnia 2023r. 
Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 
4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady, działalności w 
okresie międzysesyjnym oraz innych istotnych dla Miasta spraw. 
 

Burmistrz przedstawił istotne kwestie dotyczące miasta, a mianowicie: 
1. uzyskaliśmy dofinansowanie na budowę zadaszenia przy boisku przy Szkole 
Podstawowej nr 3. Wartość dofinansowania przekracza 2 mln zł.  W istocie , dzięki tej 
inwestycji uzyskalibyśmy halę przyszkolną. Pani Justyna Cieślińska opracowała taki 
wniosek - skutecznie, bowiem znaleźliśmy się na liście tych, którzy staną się 
beneficjentami tego programu. 
Oczywiście wszystko będzie na bieżąco weryfikowane. 
2. uzyskaliśmy dotację na wymianę źródła ciepła w Szkole Podstawowej nr 1. Jest to 
kwota 200 tys. zł. na zamontowanie pompy ciepła. 
3. dzisiaj, tj. 29 maja ogłosiliśmy przetarg na Rewitalizację obiektu Sportowego 
Millenium, czas trwania - dwa tygodnie. Czekamy na solidnego wykonawcę. Zostało to 
rozdzielone na dwa zadania. Łączna wartość dofinansowania zewnętrznego to 12 mln 



700 tys. zł. Szacujemy, że koszty zadania to ok.14 - 14,5 mln zł, więc wkład własny 
Miasta będzie niewielki. 
Docelowo zostanie nam już  tylko do remontu budynek MOK-u i MOPS-u, w którym 
mieści się również siedziba Spółki Wojkowickie Wody. 
4. ul. Proletariatu - I etap postępuje do przodu. Były pewne kłopoty związane z 
infrastrukturą techniczną, ale zostały opanowane.Front prac jest szeroki. W efekcie ta 
inwestycja usprawni nam komunikację w zakresie wprowadzenia ruchu 
jednokierunkowego ul. PCK, skomunikowanie Żłobka, Policji oraz Zakładu Opieki 
Zdrowotnej.Powstała już ścieżka rowerowa. Do końca roku prace powinny być 
zakończone. Harmonogram zakłada koniec prac z końcem listopada. 
5. ul. Sobieskiego - w dniu dzisiejszym ekipa przygotowuje drogę na położenie asfaltu 

6. na ul. Paderewskiego, Brzeziny, Maszyńsko - prace idą do przodu. Odpowiedzi na 
pytania udziela Prezes Wojkowickie Wody Sp. z o.o.  - Pan Marcin Wroński 
7. przyjmujemy wszelkiego rodzaju informacje dotyczące kwestii pielęgnacji i 
utrzymania zieleni w mieście. Przekazujemy to wszystko do Spółki Wojkowickie Wody. 
Park Miejski, rabaty, strefy aktywności rodzinnej - to wszystko jest doprowadzane do 
stanu optymalnego tak, aby mieszkańcy mogli z tego korzystać. 
Prezes Wojkowickie Wody jest w stałym kontakcie z Panią Naczelnik Iloną Nowak. 
Obecnie załatwiliśmy wykoszenie poboczy przez powiat. 
 

 
  

 
5. Przedstawienie stanowisk komisji Rady dotyczących projektów 
uchwał. 
 

Na początku Przewodniczący Rady Miasta zaznaczył, że omawiamy tylko projekty 
poddane pod dzisiejsze głosowanie zatem projekt nr 501 i 502 -Nie. 
Jako pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Komisji Budżetu G.Niedbała, która 
poinformowała,że komisja , w dniu 24 maja opiniowała projekt nr 499/2023 oraz 
500/2023. Oba projekty zaopiniowano pozytywnie. 
Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej - S.Syjut 
informując, że w dniu 22 maja 2023r. komisja procedowała nad trzema projektami: 
503//2023, 504/2023 i 505/2023. Wszystkie uzyskały pozytywną opinię. 
Jako ostatnia wystąpiła Przewodnicząca Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, 
Bezpieczeństwa, Sportu i Kultury - L.Musiał, która zaczęła omawiać sprawozdanie 
zawarte w punkcie 8 porządku obrad sesji i wtedy Przewodniczący Rady Miasta 
poprosił Ją o zajęcie miejsca i podjęcie tematu w dalszej części posiedzenia. 

 
6. Dyskusja uzupełniajaca nad projektami uchwał. 
Nikt nie zabrał głosu. 

 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 



7.1. Projekt uchwały nr 499/2023 w sprawie: zmian w budżecie Miasta 
Wojkowice na rok 2023. 
 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 499/2023 w sprawie: zmian w budżecie Miasta Wojkowice na 
rok 2023. 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej nieobecny 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 



11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

7.2. Projekt uchwały nr 500/2023 w sprawie: zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wojkowicach 
za rok 2022. 
 
 

 
 

głosowanie Projekt uchwały nr 500/2023 w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wojkowicach za rok 2022. 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej nieobecny 



4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

7.3. Projekt uchwały nr 503/2023 w sprawie:wymagań, jakie powinien 
spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie 
opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na 
terenie Gminy Wojkowice . 
 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 503/2023 w sprawie:wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 
oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 
Wojkowice . 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 



ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej nieobecny 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

7.4. Projekt uchwały nr 504/2023 w sprawie:wyrażenia zgody na oddanie 
w najem dotychczasowemu najemcy lokalu użytkowego o powierzchni 
44,30 m2, położonego przy ulicy Jana III Sobieskiego 125 w 
Wojkowicach. 
 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 504/2023 w sprawie:wyrażenia zgody na oddanie w najem 
dotychczasowemu najemcy lokalu użytkowego o powierzchni 44,30 m2, 
położonego przy ulicy Jana III Sobieskiego 125 w Wojkowicach. 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 



wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej nieobecny 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 



7.5. Projekt uchwały nr 505/2023 w sprawie:wyrażenia zgody na oddanie 
w najem dotychczasowemu najemcy lokalu użytkowego o powierzchni 
264,40 m2, położonego przy ulicy Jana III Sobieskiego 125 w 
Wojkowicach. 
 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 505/2023 w sprawie:wyrażenia zgody na oddanie w najem 
dotychczasowemu najemcy lokalu użytkowego o powierzchni 264,40 m2, 
położonego przy ulicy Jana III Sobieskiego 125 w Wojkowicach. 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej nieobecny 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 



9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

Dane – pula głosów oraz procentowy udział pojawiającesię w tabelach z 
głosowaniem są sprzeczne ze stanem faktycznym w uwagi na to , że 
Radny M. Klimek, przez nieuwagę, nie został usunięty ze składu Radnych 
Miasta Wojkowice uprawnionych do głosowania podczas sesji  pomimo, 
że Jego mandat radnego wygasł z dniem 01 maja 2023r. 

 

8. Przedstawienie sprawozdania z realizacji „ Programu współpracy 
Gminy Wojkowice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 
o wolontariacie na rok 2022” 

Radna L. Musiał przedstawiła zebranym sprawozdanie z realizacji Programu 
współpracy Gminy Wojkowice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego za rok 
2022. 
Radna G.Niedbała  opuszcza posiedzenie sesji. 

 
9. Interpelacje, zapytania, wnioski radnych. 
 

Przewodniczący Mateusz Mania przypomniał o zasadach zabierania głosu, tj. : pierwsze 
wystąpienie - 5 minut, drugie wystąpienie- 3 minuty. 
 
Głos zabrali kolejno: 
 1. Radna Z.Zawada, która zwróciła się z zapytaniem do Burmistrza o to czy jest 
możliwość poprawy jakości chodnika na ul. Fabrycznej. Burmistrz , w odpowiedzi 
poinformował, że Pani Naczelnik I. Nowak rozważy taką możliwość po uprzednim 
zweryfikowaniu kosztów. 
2. Radny D. Ostręga - zwrócił się z prośbą o zajęcie się problemem nielegalnego stoiska 
z truskawkami przy sklepie Ziarenko, które zastawia i utrudnia mieszkańcom dojście do 
umiejscowionej w tym miejscu tablicy ogłoszeń 

3. Radny P.Pawełczyk - zwrócił się do  Pani Naczelnik I.Nowak, że Powiatowy Zarząd 
Dróg odmówił przejścia dla pieszych przy przystanku na żądanie niedaleko straży na 



Kamycach o co proszą mieszkańcy. Poprosił o zweryfikowanie problemu, gdyż w Jego 
ocenie argumenty użyte w piśmie odmownym są dyskusyjne. Druga kwestia to prośba 
mieszkańców o postawienie znaku " zakaz wyprzedzania" w ściśle określonym przez 
nich miejscu, gdyż jest tam znacznie ograniczona widoczność.To również spotkało się z 
odmową ze strony Powiatowego Zarządu Dróg. 
Następnie Radny zwrócił się z pytaniem do Burmistrza czy wiadomo już coś w sprawie 
kanalizacji na Kamycach? Burmistrz poinformował, że Pan Prezes Wroński jest po 
spotkaniu z firmą  i do dwóch dni będzie wszystko wiadomo. 
4.Radny S.Syjut podziękował za rozwiązanie problemu na ul .Rodzinnej i zapytał czy są 
już uregulowane kwestie prawne dwóch prywatnych działek. Odpowiadając na pytanie 
Burmistrz poinformował, że jeszcze nie i prawdopodobnie sprawa będzie załatwiona w 
okresie wakacji. 
5. Radny M. Mania - podziękował za usunięcie dziury na ul. Głowackiego. Skierował 
również pytanie do Pani Naczelnik I.Nowak - czy są już jakieś ustalenia w poruszanej 
wcześniej kwestii Tauronu. Uzyskał odpowiedź, że jeszcze nie ma ustaleń. 
 
 

 
 
 
10. Sprawy bieżące Rady. 
 
 

Na początek Przewodniczący poinformował, że Komisja Rewizyjna zgłasza 
zapotrzebowanie na członków. Radny P.Pawełczyk już zgłosił swoją chęć przystąpienie 
do tej komisji. 
 
Przewodniczący zaznaczył też,że jeśli ktoś chce zmienić komisję to też jest taka 
możliwość. 
Następnie przypomniał radnym uchwałę dot. diet radnych i  następstw finansowych 
związanych z nieobecnością na posiedzeniu sesji lub komisji. 
Termin sesji czerwcowej  nie został dokładnie podany, pozostał do ustalenia. 
W tym momencie Radny P.Krystecki zwrócił się do Przewodniczącego Komisji 
Gospodarki Komunalnej z prośbą, aby na następne posiedzenie komisji zaprosić 
przedstawicieli z budowanego Centrum Handlowego oraz Prezesa Wojkowickich Wód 
celem uzyskania niezbędnych informacji. 

 
11. Zakończenie sesji. 
 
 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Miasta przekazał zebranym ,że Komisja Skarg 
Wniosków i Petycji wybrała nowego Przewodniczącego, którym został Pan Przemysław 
Pawełczyk.Nowo wybrany Przewodniczący Komisji przyjął gratulacje i  brawa od 
zebranych. 



 
Wobec wyczerpania porządku obrad M.Mania dokonał zamknięcia LIX sesji Rady 
Miasta Wojkowice. 
 
    Sporządziła                                                                                        Zatwierdził: 
Głowny Specjalista                                                               Przewodniczący Rady Miasta 
    Izabela Sitko                                                                                    Mateusz Mania 
 

 

 

 


